
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 12/24-5-2013 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

Αριθμός απόφασης:  178/2013 

 

Περίληψη: 

Έγκριση ή μη πρακτικού Επιτροπής Διενέργειας Διαγωνισμού των προσφορών Α΄ Φάσης 

του έργου: « Αναβάθμιση, Επέκταση και Εκμετάλλευση του Χιονοδρομικού Κέντρου 3-5 

Πηγάδια και Ανάπτυξη και Εκμετάλλευση Τουριστικών και Αθλητικών Εγκαταστάσεων 

στην περιοχή Ντορντόπολη Δήμου Νάουσας Ν. Ημαθίας». 

 

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 24
η
  του μηνός Μαΐου 2013 ημέρα 

Παρασκευή και ώρα 20.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 

Νάουσας ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 14230/20-5-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 

που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 

παρόντα  27 μέλη και ονομαστικά: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

 Δημοτικοί Σύμβουλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι                                                                              

  1.Γκαρνέτας Ιωάννης , Πρόεδρος                                1.Τεληγιαννίδης Θεόφιλος  

  2.Δάγγας Στέλλιος, Γραμματέας                                  2.Λογδανίδης Ευστάθιος 

  3.Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία                                 3.Τζώρτζης Βασίλειος  

  4.Αδαμίδης Παύλος                                                      4.Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα       

  5.Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα                        5.Παπαθεοδώρου Γεώργιος 

  6.Βασιλείου Γεώργιος                                                  6.Παπαϊωάννου Δημήτριος 

  7.Γιαννούλης Ιωάννης                                                   

  8.Παππάς Χρήστος    

  9.Βαδόλας Εμμανουήλ                                                  

10.Παπαδόπουλος Κων/νος                                                   

11.Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                    

12.Ηλίας Γεώργιος  

13.Γιάντσης Γεώργιος Οι οποίοι δεν προσήλθαν  

14.Βράντσης Θωμάς αν και νόμιμα κλήθηκαν 

15.Μαραντίδης Παναγιώτης                                                 

16.Μπουρδάνος Αντώνιος 

17.Ράλλη Σοφία  

18.Χαλκιάς Γεώργιος  

19.Δεληχρήστου-Τσίλη Ευαγγελία  

20.Κελεσίδης Ιωάννης 

21.Φουντούλης Γεώργιος 

22.Παρθενόπουλος Ιωάννης 

23.Υφαντίδης Αχιλλεύς 

24.Γώγος Βασίλειος 

25.Σέπκας Δημήτριος 

26.Καρτσιούνης Γεώργιος 

27.Λακηνάνος Αγγελάκης 

ΑΔΑ: ΒΛΠΠΩΚ0-ΦΧΓ



 

Ο  κ. Σέπκας Δημήτριος, αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 3
ου 

 θέματος 

της ημερήσιας διάταξης.  

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

  1.Πασχούλας Βασίλειος     Τ.Κ. ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

  2.Τσαλίλη –Θεοδωρίδου Χριστίνα Τ.Κ. ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

  3.Διάκογλου Νικόλαος                                                         Τ.Κ. ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

  4.Μωϋσίδης Αναστάσιος      Τ.Κ. ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

  5.Αλματζής Χρήστος Τ.Κ. ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

  6.Γεωργιάδης Σταύρος     Τ.Κ. ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

  1.Μπαλτατζίδης Σπύρος                                      Δ.Κ. ΚΟΠΑΝΟΥ  

  2.Τσουκαλάς Θωμάς                                           Δ.Κ. ΝΑΟΥΣΑΣ 

  3.Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα            Τ.Κ. ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

  4.Φανιάδης Θεόδωρος                                         Τ.Κ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

  5.Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία                             Τ.Κ. ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

  6.Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)                  Τ.Κ. ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ 

  7.Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                   Τ.Κ. ΜΑΡΙΝΑΣ 

  8.Πρόϊος Χρήστος     Τ.Κ. ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 
 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση.  

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λύτη Καλλιόπη  υπάλληλος του Δήμου για την 

τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 2
ο
 θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο, ο  οποίος είπε:   

 

 

Σύμφωνα με την 219/28.5.2012 (ΑΔΑ: Β41ΡΩΚ0-1Λ0) απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου 

Νάουσας συγκροτήθηκε η Επιτροπή Διενέργειας Διαγωνισμού του Δημόσιου Διεθνούς 

Διαγωνισμού με Ανταγωνιστικό Διάλογο για την επιλογή Ιδιωτικού Φορέα Σύμπραξης για το 

Έργο: «Αναβάθμιση, επέκταση και εκμετάλλευση του χιονοδρομικού κέντρου 3-5 Πηγάδια και 

ανάπτυξη και εκμετάλλευση τουριστικών και αθλητικών εγκαταστάσεων στην περιοχή 

Ντορντόπολη, Δήμου Νάουσας, Ν. Ημαθίας».  

Προκειμένου να ασκήσει τα καθήκοντά της, σύμφωνα με τα άρθρα 20 και 21 της Προκήρυξης 

Ανταγωνιστικού Διαλόγου Α’ Φάση – Πρόσκληση Εκδήλωσης Ενδιαφέροντος συνήλθε την 14
η
 

Μαΐου 2013, ημέρα Τρίτη και ώρα 12.00, σε δημόσια ανοικτή συνεδρίαση και κατόπιν σε 

κλειστή συνεδρίαση, η οποία ορίστηκε να πραγματοποιηθεί την ίδια ημέρα δηλαδή Τρίτη, 14
η
 

Μαΐου 2013 και ώρα 13:00 μ.μ. για την αξιολόγηση της μοναδικής προσφοράς που υπέβαλε η 

εταιρία: «ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΑΣ ΝΑΟΥΣΑΣ Α.Ε.». 

Η Επιτροπή Διενέργειας Διαγωνισμού μετά την ολοκλήρωση της διαδικασίας αξιολόγησης και 

ώρα  15.00 μ.μ., ο Πρόεδρος κήρυξε περαιωθείσα τη διαδικασία του ελέγχου του φακέλου των 

Δικαιολογητικών Συμμετοχής του Υποψηφίου σύμφωνα με τα άρθρα 20 και 21 της Προκήρυξης 

και προχώρησε στην σύνταξη του σχετικού Πρακτικού σύμφωνα με το οποίο η Επιτροπή, 

ομόφωνα αποφασίζει ότι: 

ΑΔΑ: ΒΛΠΠΩΚ0-ΦΧΓ



Ο Φάκελος Δικαιολογητικών Συμμετοχής του Υποψηφίου: 

 

 «ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΑΣ ΝΑΟΥΣΑΣ Α.Ε.»  

 

δεν είναι επαρκής και δεν καλύπτει τις απαιτήσεις των άρθρων 13 και 15 της Προκήρυξης, 

για τους λόγους που αναλυτικά αναφέρθηκαν ανωτέρω, και με βάση τα αναφερόμενα στην 

παράγραφο 16.1 της Προκήρυξης, κρίνεται ότι ο εν λόγω Υποψήφιος πρέπει να αποκλειστεί 

από την περαιτέρω διαδικασία του Δημόσιου Διεθνούς Διαγωνισμού με Ανταγωνιστικό 

Διάλογο για την επιλογή Ιδιωτικού Φορέα Σύμπραξης για το Έργο: «Αναβάθμιση, 

επέκταση και εκμετάλλευση του χιονοδρομικού κέντρου 3-5 Πηγάδια και ανάπτυξη και 

εκμετάλλευση τουριστικών και αθλητικών εγκαταστάσεων στην περιοχή Ντορντόπολη, 

Δήμου Νάουσας, Ν. Ημαθίας».  

Ως εκ τούτου η Επιτροπή Διαγωνισμού προτείνει ο εν λόγω διαγωνισμός να κριθεί από την 

Αναθέτουσα Αρχή άγονος. 

 

 

Ζητείται από το Δημοτικό Συμβούλιο: 

 

Να εγκρίνει το Πρακτικό της Επ ι τροπ ής  Δ ιενέργ ε ια ς  Δ ιαγ ων ισ μο ύ  τω ν  προ σ φο ρών  

Α’  Φά σ ης  το υ  έργο υ :  «Αν αβάθ μ ι σ η ,  Επ έκτα σ η κα ι  Ε κμ ετά λλευσ η  το υ  

Χι ονο δρ ομ ι κο ύ  Κ έν τ ρ ο υ  3 -5  Π ηγά δ ια  κα ι  Α νάπ τυξ η  κα ι  Ε κμετά λλευσ η  

Το υρ ι στ ι κών  κα ι  Αθ λητ ι κών  Ε γκατασ τά σεων  σ την  Π ερ ιο χ ή  Ν τορν τόπ ολη ,  

Δήμ ο υ  Νά ουσα ς ,  Ν .  Ημ αθ ία ς »  σ ύμ φ ωνα  μ ε  το  οπ ο ί ο  ομόφωνα αποφασίζει ότι: 

Ο Φάκελος Δικαιολογητικών Συμμετοχής του Υποψηφίου: 

 

 «ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΑΣ ΝΑΟΥΣΑΣ Α.Ε.»  

 

δεν είναι επαρκής και δεν καλύπτει τις απαιτήσεις των άρθρων 13 και 15 της Προκήρυξης, 

για τους λόγους που αναλυτικά αναφέρθηκαν ανωτέρω, και με βάση τα αναφερόμενα στην 

παράγραφο 16.1 της Προκήρυξης, κρίνεται ότι ο εν λόγω Υποψήφιος πρέπει να αποκλειστεί 

από την περαιτέρω διαδικασία του Δημόσιου Διεθνούς Διαγωνισμού με Ανταγωνιστικό 

Διάλογο για την επιλογή Ιδιωτικού Φορέα Σύμπραξης για το Έργο: «Αναβάθμιση, 

επέκταση και εκμετάλλευση του χιονοδρομικού κέντρου 3-5 Πηγάδια και ανάπτυξη και 

εκμετάλλευση τουριστικών και αθλητικών εγκαταστάσεων στην περιοχή Ντορντόπολη, 

Δήμου Νάουσας, Ν. Ημαθίας».  

Ως εκ τούτου ο εν λόγω διαγωνισμός κρίνεται από την Αναθέτουσα Αρχή άγονος. 

 

 

 

 

 

 

ΑΔΑ: ΒΛΠΠΩΚ0-ΦΧΓ



Ακολούθησε συζήτηση του θέματος: 

 

Δήμαρχος: Τα δύο πρώτα θέματα το 1 και 2 είναι το πρώτο είναι όπως συνήθως παίρνουμε την 

έγκριση συζήτησης θέματος αρμοδιότητας της Οικονομικής Επιτροπής που τη φέρνουμε στο 

Δημοτικό Συμβούλιο λόγω σοβαρότητας του θέματος  , είναι ο γνωστός διαγωνισμός που 

δώσαμε δύο αναβολές για τα 3-5 πηγάδια ενταγμένο έργο στα ΣΔΙΤ κ.λ.π.  

Είχαμε 16 παράγοντες, αναδόχους , υποψήφιους αναδόχους μάλλον, που πήρανε φακέλους και 

τεύχη δημοπράτησης, έγινε ο διαγωνισμός 14 Μαΐου και τελικά υπάρχει το πρακτικό της 

Επιτροπής Διενέργειας του Δημόσιου Διαγωνισμού, το οποίο έγινε ενώπιον της Επιτροπής , της 

οποίας Πρόεδρος είναι ο Γιώργος Αδαμίδης ο Γεν. Γραμματέας , ο Παύλος Κυριακίδης Τακτικό 

Μέλος η Τσαρνούχα Ευαγγελία Τακτικό Μέλος , ο Νίκας Βασίλης Τακτικό Μέλος και η κ. 

Δέσποινα- Μαλαματένια Γιαννακάκη είναι μέλος της Γραμματείας των ΣΔΙΤ.  

Τελικά από τους 16 που είχαν πάρει τεύχη δημοπράτησης φάκελο κατέθεσε μόνο η 

«Αναπτυξιακή Χιονοδρομίας Νάουσας Α.Ε.» .  

Το θέμα το εξαντλήσαμε τις προηγούμενες συνεδριάσεις , εξηγήσαμε βεβαίως και πάντα 

κρατήσαμε χαμηλούς τόνους γιατί ξέρουμε  την γενικότερη κατάσταση της οικονομίας .  

Το πρακτικό λοιπόν το διαβάσατε είναι στο φάκελο μέσα έχει , καταλήγει στο ότι πρέπει να 

αποφασίσει το Δημοτικό Συμβούλιο ότι είναι άγονος ο Διαγωνισμός γιατί λείπουν σημαντικά 

στοιχεία που έπρεπε να τα έχει ο διαγωνιζόμενος . 

 Να πούμε ότι το έργο παραμένει ενταγμένο στα ΣΔΙΤ, πρέπει να  συνεχίσουμε την προσπάθεια 

αυτήν . Είναι δύσκολη και το είχαμε πει πρέπει να κρατάμε χαμηλούς τόνους και προσγειωμένοι 

να είμαστε .  

Ο ίδιος ο Πρωθυπουργός βλέπουμε τον αγώνα που κάνει και στις χώρες της Ασίας κ.λ.π και όπου 

βρεθεί προσπαθεί να προσεγγίσει και να προσελκύσει επενδύσεις μέχρι να καθίσει νομίζω η 

μπάλα στο αντίστοιχο κουτάκι εκεί πέρα , του τζόγου πως να το πω , «του επενδυτικού» σε 

εισαγωγικά , νομίζω ότι πρέπει να περιμένουμε  και να δείξουμε και αντοχή και υπομονή .  

Δεν αφιστάμεθα των στόχων εμείς , νομίζω ότι πρέπει να συνεχίσουμε την προσπάθεια μας 

πάντα με τις υποδείξεις και τις Γενικής Γραμματείας των ΣΔΙΤ αλλά και του Υπουργείου 

Ανάπτυξης , γιατί ξέρουμε το έργο αυτό και ο κ. Χατζηδάκης και ο κ. Μηταράκης το έχουν 

αγκαλιάσει .  

Ευελπιστούμε με τα βήματα τα επόμενα που θα μας υποδείξει τα επόμενα  η Γραμματεία των 

ΣΔΙΤ  να μπορέσουμε να το υλοποιήσουμε .  

Φυσιολογικό ερώτημα και απαντάω για να προλάβω ενδεχομένως κάποια ερωτήματα 

συναδέλφων και το καλοκαίρι βρέθηκε έτσι η νομική φόρμουλα να συνεχίσει να είναι ο παλιός , 

με κάποιους όρους φυσικά ο παλιός εποχιακός μισθωτής , αλλά και στην προκήρυξη του 

προηγούμενου χειμώνα υπήρχε πρόβλεψη, πάντα προνοούσαμε αν θέλετε και για τον επόμενο 

χειμώνα τον επερχόμενο 13 – 14 να είναι η Αναπτυξιακή Χιονοδρομίας του Νουλίκα ,αυτό μας 

ενδιαφέρει να λειτουργήσει όπως μπορεί να λειτουργήσει . 

Φυσικά , ξέρουμε τον ανταγωνισμό αλλά μας ενδιαφέρει και το ξενοδοχείο έτσι όπως το έχουνε 

πει και οι συνάδελφοι της Αντιπολίτευσης , πρέπει να λειτουργήσει και το ξενοδοχείο και το 

γήπεδο περισσότερο το χειμώνα που μας  ενδιαφέρει για ευρύτερα της επιχείρησης της περιοχής 

το χιονοδρομικό κέντρο .  

Δεν είναι το αποτέλεσμα το επιθυμητό αντιλαμβάνεστε ότι δεν χαροποιεί κανένα αυτή η ιστορία , 

όμως πρέπει να συνεχίσουμε τον αγώνα και την προσπάθεια μας. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις , τοποθετήσεις κάποιος; κ. Γώγο …έλα έλα ναι ναι .. 

Γώγος: Μία ερώτηση πόσο μας κόστισε η όλη αυτή  ιστορία; εμάς σαν Δήμος ;  Όλα αυτά μία 

απάντηση δεν μπορείτε να μου δώσετε; δηλαδή όλη αυτή η ιστορία , οι διαγωνισμοί ,  

ΑΔΑ: ΒΛΠΠΩΚ0-ΦΧΓ



Δήμαρχος : Μηδέν. 

Γώγος: Μελέτες, επισκέψεις  από εδώ , εσείς που πήγατε τόσες φορές κάτω……χίλια δυό.. 

Δήμαρχος:    Στην Αθήνα;  αν είναι αυτά τα έξοδα του Δημάρχου που κατεβαίνω στην Αθήνα , 

αν νομίζετε ότι είναι το κόστος αυτής της ιστορίας , έτσι ξέρετε ότι είναι ενταγμένο στον 

ΘΗΣΕΑ , έτσι χρηματοδοτείται από εκεί το σύνολο και οι χρηματοοικονομικοί σύμβουλοι και 

όλες αυτές οι διαδικασίες, έτσι χρηματοδοτούνται , είναι ενταγμένο , αυτό λέμε 100%  

χρηματοδοτούμενο.  

Αυτό όταν λέμε , το αγκάλιασε η πολιτεία και η Κυβέρνηση και η προηγούμενη και η παρούσα 

έτσι και δεν έχουμε κανένα κόστος. 

 Τώρα αν εννοείτε τα 5 τα 8 , τα 10 ταξίδια που έκανε ο Δήμαρχος κάτω , συνάμα και 

ασχολούμενος και με άλλα θέματα , έτσι όχι μόνο με αυτό ,γιατί όταν κατεβαίνω κάτω κοιτάω να 

κλείσω αρκετά ραντεβού έτσι;   

Πρόεδρος: κ. Φουντούλη… 

Δήμαρχος: Το θέμα δεν είναι αυτό..  

 (Μιλάνε μεταξύ τους εκτός μικροφώνου)   

Γώγος : Ναι , ναι εντάξει να τοποθετηθούμε; Λοιπόν η ιστορία όπως το είπατε και εσείς 

αποδείχθηκε  φιάσκο. Διότι τα κάνατε όλα βιαστικά –βιαστικά . 

Δήμαρχος : Τι βιαστικά :  

Γώγος: Βιαστικά –βιαστικά κλείσατε την ΤΑΒ,  απολύσατε κόσμο χωρίς να αποζημιωθούνε 

είχατε και  από εμάς την  σύμφωνη γνώμη , αλλά εμείς είχαμε τις επιφυλάξεις μας και σας το 

είχαμε πει, από την πρώτη στιγμή ,από την πρώτη στιγμή σας το είπαμε  και να σας θυμίσω τι 

είπαμε, χαρακτηριστικά είχα πει μάλιστα το διακωμωδώ, το διακωμώδησε ο κ. Αδαμίδης , ότι τι 

την θέλουμε την προξενήτρα όταν έχουμε μια νύφη με κάλλη γιατί να τα προβάλει τα κάλλη η 

προξενήτρα , οι σύγχρονοι γάμοι γίνονται με έρωτα, το κορόιδεψε  ο Αδαμίδης ο κ. Αδαμίδης 

λοιπόν και θα σας…. 

Πρόεδρος : Πότε έγινε αυτό; Ποιος Αδαμίδης ; για ποιόν Αδαμίδη λές;  

Γώγος: Τον Παύλο . Το έχω πει εδώ στο δημοτικό συμβούλιο  ,με επιφυλάξεις .. 

Πρόεδρος : Παρακάτω , παρακάτω …. 

(μιλάνε όλοι μαζί…)  

Πρόεδρος : παρακάτω .. όχι επειδή έδειχνες από εδώ για άλλον Αδαμίδη για αυτό …..παρακάτω  

(μιλάνε όλοι μαζί)   

Γώγος:  Λάθος που στηριχτήκατε στα ΣΔΙΤ , πολύ λάθος και συνεχίζετε το ίδιο λάθος. 

Δήμαρχος : Που έπρεπε να πάμε; 

Γώγος:  Μπορούσαμε μόνοι μας να κάνουμε ένα διεθνή  διαγωνισμό για προκήρυξη 

ενδιαφέροντος . Σας ερωτώ ως ΣΔΙΤ με τον κ. Μαντζούφα που είναι 5 χρόνια της ιδίας 

ιδεολογίας με εσάς , Ειδικός Γραμματέας των ΣΔΙΤ , πόσα έργα έκανε στην Ελλάδα από τα  

ΣΔΙΤ ; να μας το πει διότι καλές οι φωτογραφήσεις εκεί επάνω , καλά τα δελτία τύπου ,αλλά 

ξέρετε τι έγινε τώρα; μπορείτε να κατανοήσετε ; ένα όνειρο 50 χρόνων των Ναουσαίων θάφτηκε 

πριν ακόμα γεννηθεί , πριν δει το φως  ,το καταλαβαίνετε αυτό;  

Δήμαρχος : όχι δεν καταλαβαίνω, να μας το κάνετε λιανά.. 

Γώγος: Δεν το καταλαβαίνεται, θα προσπαθήσουμε πάρα πολύ  να επενδύσουν εδώ , να 

επενδύσουν 30 -40 εκατομμύρια, όταν με 30-40 εκατομμύρια αυτή την εποχή μπορούν να 

αγοράσουν και τράπεζα και να  βγάλουν( δεν ακούγετε) …θα έρθουν να επενδύσουν εδώ 30 

εκατομμύρια 40 για να πάρουν τα έσοδα του Αγίου τέτοιου.  

Παππάς : που θάφτηκε;  

Γώγος : Θάφτηκε βέβαια θάφθηκε … 

Πρόεδρος : κ. Παππά , κ. Παππά μετά άμα θέλετε κ. Γώγο κ.Γώγο..πάλι συνεχίζετε τα ίδια να 

κάνετε , πάλι τα ίδια … 
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Γώγος: Εγώ μιλάω… 

Πρόεδρος:  Δεν έχετε χρόνο, θα σας διακόψω τώρα και θα πείτε, σας προφυλάσσω είπα  

κ .Παππά απευθύνεστε ..,παρακάτω.. τελείωσε . 

Γώγος : Εγώ δεν μιλάω;  

Πρόεδρος: Όταν έρχονται οι απαντήσεις φεύγετε έξω για τσιγάρο όμως, αυτό κάνετε συνέχεια , 

τελειώστε έλα… 

Γώγος: Αν θυμάστε καλά εκείνη την εποχή που βγήκε η ιστορία αυτή , η Τρόικα έλεγε  να 

καταργήσει  κάποιες ειδικές γραμματείες,  μεταξύ αυτών σας πληροφορώ ήταν και η ειδική 

γραμματεία  αυτή. 

Δήμαρχος: Δεν καταργήθηκε κ. Γώγο. 

 Γώγος: Τώρα σκεφτείτε λίγο γιατί δεν καταργήθηκε; γιατί τους  παρουσίασαν έργο , ποιο έργο; 

το δικό μας το οποίο δεν θα γίνει ποτέ. 

Βασιλείου: Είδατε κ. Δήμαρχε;  

Πρόεδρος: κ. Βασιλείου , κ. Βασιλείου κ. Φουντούλη έχετε τον λόγο μετά.. 

(μιλάνε όλοι μαζί εκτός μικροφώνου)  

Φουντούλης: κ. συνάδελφοι κ. Πρόεδρε ,περιμένω τον κ. Βασιλείου να σταματήσει για να 

συνεχίσω , κ. συνάδελφε ευχαριστώ . Λοιπόν μεγαλόπνοο το σχέδιο , είναι γεγονός ότι το 

στηρίξαμε άπαντες, σε κάποιες φάσεις του σε κάποιες εγκρίσεις του κ.λ.π και βεβαίως το 

πιστέψαμε.  

 Το διεθνές περιβάλλον βέβαια το επενδυτικό, δεν είναι αυτό που είναι το καταλληλότερο ίσως 

σε αυτή την παρούσα φάση για να υπάρξει  πιστεύω κάποιος αξιόλογος επενδυτής .  

Το ότι υπήρξαν 16 ενδιαφερόμενοι και υπήρξε μία ημιτελής πρόταση τα λέει μόνο του .  

Τα λέει όλα . Όντως είχα την  τύχη την προηγούμενη εβδομάδα να είμαι με τον κ.Χατζηδάκη και 

με τον κ.Μηταράκη και να συζητήσουμε πάνω στο  θέμα επί μακρόν το πιστεύουν το έργο. 

Βέβαια ουρανοκατέβατα δεν γίνετε τίποτα, πιστεύω ότι πρέπει να συνεχίσουμε την προσπάθεια 

οπωσδήποτε γιατί είναι μονόδρομος πλέον, αλλά από εκεί και πέρα θα πρέπει συν Αθηνά να 

κινήσουμε και χείραν , τουλάχιστον οι φίλοι γνωστοί Ναουσαίοι επιχειρηματίες σε όλο το 

επενδυτικό περιβάλλον που υπάρχει αυτή την στιγμή . 

 Ίσως δεν έγινε τόσο καλή ή συντονισμένη δουλειά .  

Πρέπει να το γνωρίσουμε το θέμα είτε μέσω site  είτε μέσω οτιδήποτε ίσως δεν έχει ενημερωθεί 

σωστά ο επενδυτικός κόσμος .  

Ίσως τυχαία και μόνο βρέθηκαν αυτοί οι 16 ίσως να υπάρξουν την επόμενη φορά ακόμη 

περισσότεροι .  

Αλλά δε μπορούμε να κάνουμε πίσω πιστεύω πρέπει να συνεχίσουμε την προσπάθεια . 

Αυτό ευχαριστούμε. 

Πρόεδρος: κ.Κελεσίδη έχετε τον λόγο. 

Κελεσίδης: Εντάξει εδώ τώρα θα κληθούμε να ψηφίσουμε έγκριση ή μη πρακτικού Επιτροπής  

και μόνο , ούτε συζήτηση το ψηφίζουμε και τελειώνει.  

Το θέμα είναι ότι εγώ προσωπικά πιστεύω ότι όλη η διαδικασία κινήθηκε σε σωστό δρόμο , 

ήμουν από αυτούς που την υποστήριξαν από την αρχή και εδώ μέσα και στα μέσα μαζικής 

ενημέρωσης και εκεί πρέπει πάλι να κινηθεί.  

Η εποχή που υπήρχαν οι δημοτικές επιχειρήσεις  οι οποίες μπαίνανε μέσα και περιμένανε την 

μαμά να τους βγάλει έξω τελειώσανε .  

Η επιχείρηση που δεν βγάζει κέρδη κλείνει, τελείωσε.  

Αυτή είναι η σωστή κατεύθυνση έγινε μια προσπάθεια απέτυχε , θα γίνει και δεύτερη , μπορεί να 

γίνει και Τρίτη. Εξάλλου ο θεός έκανε επτά προσπάθειες να κάνει τον κόσμο εντάξει ;  

Είναι αυτή η σωστή κατεύθυνση και εκεί πρέπει να κινηθεί όλη η ιστορία. 

Πρόεδρος: Ο κ. Παρθενόπουλος έχει τον λόγο. 
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Παρθενόπουλος: κ. Πρόεδρε σαφέστατα δεν χαροποιεί κανέναν αυτή η κατάσταση στην οποία 

ήρθε , αυτό που επιχειρήσαμε να κάνουμε. Αλλά αποδείχτηκε ότι το επιθυμώ από το μπορώ 

απέχει πολύ .  

Εγώ θα ήθελα να πω τον κ. Δήμαρχο ας πούμε , εάν θα μπορούσε αυτή η πρόταση που έχουμε  

ετοιμάσει να συζητηθεί με τους υποψήφιους επενδυτές που ήρθαν και πήραν την προκήρυξη , 

μήπως κάτι δεν τους άρεσε; Μήπως περιμέναν κάτι διαφορετικό; Μήπως θέλουν κάτι να 

αλλάξουμε; Νομίζω ότι επειδή είναι δύσκολοι καιροί  και κανένας δεν βάζει ούτε 30 , ούτε 40 , 

ούτε 5 εκατομμύρια στο χρόνο που επιθυμούμε εμείς και κάναμε κάτι πολύ γρήγορα , το 

προκηρύξαμε δεν γίνετε . 

 Ένα έργο για να γίνει θέλει 4-5 χρόνια για να ωριμάσει δεν γίνεται να το πετύχουμε εμείς σε ένα 

χρόνο .  

Εγώ πετάω στο τραπέζι μια πρόταση στον κ. Δήμαρχο να συζητηθεί αυτή η πρόταση που έχουμε 

ετοιμάσει εμείς με αυτούς που ήρθαν και πήρανε την προκήρυξη ή έστω από αυτούς που 

θεωρούμε ότι πραγματικά ήταν σοβαρά ενδιαφερόμενοι για αυτό το έργο και αν είναι δυνατόν να 

τροποποιήσουμε κάποια πράγματα , ώστε να γίνει το πάντρεμα της δικιάς μας επιθυμίας και του 

δικού τους μπορώ. Αυτό ήθελα να πω ευχαριστώ. 

Πρόεδρος: Ο κ. Λακηνάνος έχει τον λόγο. 

Λακηνάνος: κ. Πρόεδρε εμείς είναι γνωστή η θέση μας όσον αφορά τα ΣΔΙΤ για  όλη την 

διαδικασία οπότε είτε ήταν θετική η έκβαση είτε αρνητική εμείς για το πρακτικό θα ψηφίζαμε 

λευκό . Ενώ στο πρώτο θέμα ψηφίζουμε Ναι, να συζητηθεί.  

Αυτό που όμως πρέπει να έχουμε στο  μυαλό μας είναι τι θα γίνει όλο αυτό το χρονικό διάστημα 

η επιχείρηση πάνω από την στιγμή που διαλύθηκε , πως θα την λειτουργήσουμε; Διότι υπάρχει 

επιχειρηματικός κόσμος εδώ στην Νάουσα που στηρίζεται σε αυτή την δραστηριότητα εκεί. 

Υπάρχουνε ενδείξεις ότι δεν λειτούργησε σωστά , ήδη ένα τμήμα του δεν λειτούργησε το 

ξενοδοχείο και πρέπει να δούμε πως ακριβώς θα το λειτουργήσουμε ,πολύ ορθότερα έτσι ώστε 

να μην υποστεί η περιοχή ζημιές.  

 Πρόεδρος: Το θέμα μας όμως είναι αυτό τώρα … τέλος πάντων συνέχισε… τελείωσες κ. Παππά 

έχετε τον λόγο.  

Παππάς: Από τις τοποθετήσεις των κυρίων συναδέλφων του Γιώργου Φουντούλη του Γιάννη 

Κελεσίδη του Γιάννη Παρθενόπουλου αλλά και του Λάκη του Λακηνάνου  συγκράτησα μια 

πραγματική αγωνία και ένα πραγματικό ενδιαφέρον για την όσο γίνετε καλύτερη λειτουργία και 

της επιχείρησης αλλά  και τις προοπτικές .  

Δυστυχώς δεν μπορώ να πω το ίδιο και για τον κ. Γώγο, ο οποίος όπως κάθε φορά συνηθίζει με 

ηχηρούς τίτλους, οι οποίες δυστυχώς  δεν έχουν επιχειρήματα και δυο φορές δυστυχώς βρίσκουν 

πολλές φορές απήχηση και στα μέσα μαζικής ενημέρωσης .   

Χαρακτήρισε φιάσκο όλο τον διαγωνισμό, μίλησε ότι θάφτηκε το όνειρο 50 χρόνων  των 

Ναουσαίων χωρίς να τεκμηριώσει γιατί και αυτός είναι και ο λόγος παρέμβασης μου , δεν το 

τεκμηρίωσε πως θάφτηκε ; διότι αγαπητοί συνάδερφοι εδώ , πρέπει να θυμίσουμε στους 

συναδέλφους και στους νεότερους ότι η ανάπτυξη του χιονοδρομικού κέντρου  , μαζί με την 

Ντορντόπολη δεν ήταν όνειρο της παράταξης του Καραμπατζού , ήταν όλων των Δημάρχων εδώ 

και 40 χρόνια .  

Δεν ήμασταν εμείς οι έξυπνοι , συνεπώς η χρηματοδότηση από τα ΣΔΙΤ αυτό μας διασφάλισε, να 

μπορέσουμε να εντάξουμε και αυτό που όλες οι δημοτικές αρχές ονειρεύτηκαν .  

Ο κ. Γιαννικουρής ήτανε μέλος της Επιτροπής αρχιτεκτονικού διαγωνισμού για την  

Ντορντόπολη μέχρι εκεί είχαν φτάσει και αρχιτεκτονικό διαγωνισμό χωρίς διαδικασίες  . 

Συνεπώς δεν καταλαβαίνω για ποιο λόγο , ακούγονται  ηχηρά λέξεις οι οποίες είναι ,έχουν έτσι 

μια ακροαματικότητα θα έλεγα , αλλά καμία τεκμηρίωση. 
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Μιλάει ο κ. Γώγος για τα έργα ΣΔΙΤ, εσείς κ. Γώγο , συγνώμη που απευθύνομαι σε εσάς κ. 

Πρόεδρε , ο κ. Γώγος, μας είπε την άλλη φορά ότι ο εποπτεύων υπουργός  των ΣΔΙΤ  

ο κ. Μηταράκης ότι αυτός μας τον έφερε εδώ, ότι αυτός μεσολάβησε , αυτό άφησε το 

υπονοούμενο ,μα γιατί δεν παίρνει ο κ. Γώγος τον κ. Μηταράκη να του πει έχετε κ. Μηταράκη 

εμπιστοσύνη στα ΣΔΙΤ ; μήπως πρέπει να τους διαλύσετε ; και ένας λόγος γιατί και ο 

Μαντζούφας δεν είναι και δικός σας . Ας το πούμε και αυτό.  

Θα πρέπει να ενημερώσω το σώμα ότι τουλάχιστον στο έργο διαχείρισης απορριμμάτων εκτός 

από  όσα έχουν γίνει με τα ΣΔΙΤ το έργο  στην Κοζάνη γίνεται με ΣΔΙΤ το έργο διαχείρισης 

απορριμμάτων μονάδες των 30 εκατομμυρίων και 40  , το έργο στις Σέρρες γίνεται με ΣΔΙΤ , το 

έργο στην Πελοπόννησο, στην Πάτρα γίνεται με ΣΔΙΤ.  

Αυτά είναι τα ΣΔΙΤ που δεν λειτουργούν και εμπάσει περιπτώσει η άποψη να κάναμε διεθνή 

διαγωνισμό μόνοι μας  , εδώ ο κ. Γώγος ζήτησε δεν ξέρω αν ήθελε και τις αποδείξεις των διοδίων 

του Δημάρχου που πηγαίνει στην Αθήνα και τι έφαγε και στον Λεβέντη να πούμε .  

Δηλαδή είναι δυνατόν να λέμε πόσο στοίχισε όλη αυτή η ιστορία όταν το μόνο που πλήρωσε ο 

Δήμος είναι η μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων, αυτό που έλειπε , το οποίο παντρεμένο με 

τις υπόλοιπες αδειοδοτήσεις φτάσαμε σε ένα επίπεδο ωριμότητας .  

Αλλά όποιος δεν αντιλαμβάνεται όπως είπε και ο κ. Φουντούλης την σημερινή οικονομική 

συγκυρία και θέλει να μιλάει για επιχειρείν για επενδύσεις με πολιτικά κριτήρια, φοβάμαι ότι 

είμαστε πολύ μακριά από την πραγματικότητα.      

Και επί της ουσίας για την διαδικασία να πω.  

Ο Δήμος και η Γραμματέα των ΣΔΙΤ επιδίωξε ως προς το περιεχόμενο της προκήρυξης θα πω , 

επεδίωξε το άριστο, επεδίωξε το βέλτιστο δηλαδή και ισχυρούς κατασκευαστές , ζητούσε να 

έχουν τζίρο 10 εκατομμύρια ευρώ τα τελευταία χρόνια και γνώστες της χιονοδρομίας και 

γνώστες διαχείρισης τουριστικών καταλυμάτων , ένα πάντρεμα το οποία θα ήταν ιδανικό.  

Πρόεδρος : κ.Παππά. 

Παππάς: Από εδώ και πέρα …  κ. Πρόεδρε δεν μίλησα καθόλου και ούτε θα ξαναμιλήσω στα 

υπόλοιπα θέματα.   

Από εδώ και πέρα όμως έχει την δυνατότητα να βελτιώσει τους όρους προσαρμοσμένους στην 

ελληνική πραγματικότητα και όπως με ενδιαφέρον και αγωνία είπαν οι συνάδελφοι να δούμε τι 

μπορούμε να κάνουμε .  

Αλλά το είπα και άλλη φορά και το λέω , έχει κάνει κανείς καμία έρευνα που δεν την είδαμε ποτέ 

, το τι γίνεται στο χώρο των τουριστικών επιχειρήσεων ; μπορεί κανείς να μας πει που γίνανε ο κ. 

Πάρτσα , είναι πολύ περήφανος εδώ κάτω , γιατί μας έλεγε ξέρετε στο Ελατοχώρι ένα 

κουτσοχώρι μας έλεγε εδώ , έχει 1000 κλίνες όσο όλη η Νάουσα, που βρίσκεται  σήμερα το 

Ελατοχώρι κυρίες και κύριοι; πήγε κανείς να κάνει ένα ρεπορτάζ ; ξέρετε τι συμβαίνει με τα 

υπόλοιπα χιονοδρομικά κέντρα ; σας λέει τίποτε ότι στην περιοχή της βόρειας Ιταλίας μικρά 

χιονοδρομικά κέντρα 12 τον αριθμό φέτος δεν άνοιξαν καθόλου στην βόρεια Ιταλία;  

Εμπάσει περιπτώσει είναι μια προσπάθεια η οποία ξεκίνησε και η ειρωνεία του πράγματος και η 

αντίφαση είναι, ότι για πρώτη φορά έχουμε το επίπεδο ωριμότητας των απαιτούμενων 

αδειοδοτήσεων. 

Δυστυχώς δεν μας ευνοεί το περιβάλλον  , δεν έχω τίποτα άλλο να πω , χρειάζεται σύγκληση, 

χρειάζεται κατανόηση και νομίζω και τελειώνω με αυτό, θα θάβαμε πραγματικά την προσπάθεια 

αν δεν κάναμε διαγωνισμό με την Ντορντόπολη.  

Θα την θάβαμε , εκεί θα θάβαμε το όνειρο των Ναουσαίων και όχι τώρα και ειλικρινά το αν το 

κάναμε μόνοι μας τι διαφορά θα είχε ; εδώ στο κάτω κάτω είπε ο κ.Φουντούλης μίλησε με τον κ. 

Μηταράκη αν το κάναμε μόνοι μας θα είχαμε μεγαλύτερη εγκυρότητα ; θα είχαμε μεγαλύτερη 

προσβασιμότητα; στα διεθνή οικονομικά φόρουμ αν είναι δυνατόν ; και αν τέλος πάντων με 

αυτές τις αρχές κ. συνάδελφε σας εμπιστευτεί ο κόσμος ιδού η Ρόδος ιδού και το πήδημα , 
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Μακάρι να έρθετε στην δημοτική αρχή και με τις δικές σας αρχές να αναπτύξετε το βουνό όπως 

εσείς νομίζετε. Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος: κ. Υφαντίδη έχετε τον λόγο. 

Υφαντίδης: Κοιτάξτε οπωσδήποτε πρόκειται για ένα πισωγύρισμα σε μία πορεία η οποία πρέπει 

να γίνει . Θα ήμουν  ευτυχής εάν οι οποιεσδήποτε συζητήσεις γύρω από αυτά τα θέματα 

αφιέρωναν  τα ¾ του χρόνου στο τι θέλουμε να κάνουμε από εδώ και πέρα και το ¼ μόνο ίσως 

ιστορικά , πληροφορικά στο τι δεν έγινε .  

Γιατί εγώ από ότι έχω καταλάβει περισσότερος χρόνος αναλώνετε στις εντυπώσεις στο τι δεν 

έγινε , πως , θα κ.λπ. δεν καταλαβαίνω τι θα κάνουμε από εδώ και πέρα η στρατηγική είναι που 

με ενδιαφέρει , όταν γίνετε κάτι όταν αποδεικνύεται ότι  η επιθυμία μου δεν γίνεται 

πραγματικότητα για κάποιο λόγο, μοιραία πρέπει το βλέμμα μου να στραφεί στο μέλλον και να 

πω με σαφήνεια το τι πιθανώς έκανα λάθος , όχι λάθος επειδή δεν σκέφτηκα σωστά, αλλά λάθος 

επειδή δεν υπήρχε μια συγκυρία σωστή  , δεν ήταν το κατάλληλο τάιμινγκ , δεν βρήκα τους 

κατάλληλους ανθρώπους στο χρόνο που έπρεπε να βρω και αμέσως να μπω σε μια διαδικασία 

σαν δήμος να κινητοποιήσω όλο τον μηχανισμό που πρέπει να κινητοποιήσω  για να αποφύγω 

την επόμενη φορά να ξαναέρθει αυτό το πισωγύρισμα. 

 Το οποίο πισωγύρισμα ήρθες για Χ λόγους τους οποίους καλά θα είναι να τους σταθμίσουμε και 

να τους ξεπεράσουμε .  

Θυμίζω βεβαίως καλό είναι να το θυμόμαστε λίγο αυτό ότι δεν σημαίνει  οι περισσότεροι 

επενδυτές υποψήφιοι δεν σημαίνει απαραίτητα καλό , εγώ θα ήθελα έναν ισχυρό.  

Οι 16 παράδειγμα που να μην είναι ισχυροί να είναι απλά περιπατητές , οι ενδιαφερόμενοι μόνο 

και μόνο για να δουν την βιτρίνα , δε θα μου λέει και τίποτα. 

 Σε κάθε περίπτωση λοιπόν κ. Δήμαρχε ως ανώτατου άρχοντα του Δήμου μας, καλό είναι από 

την στιγμή που φαντάζομαι  θα έχετε αποκρυσταλλώσει τα λάθη ή αν θέλετε το κακό τάιμινγκ ή  

οτιδήποτε μπορεί ή ήταν ως εμπόδιο σε αυτήν την πορεία , γρήγορα αυτά να τα 

κωδικοποιήσουμε , γρήγορα να μπείτε σε μια διαδικασία να κινητοποιήσετε ότι πρέπει να 

κινητοποιηθεί  έτσι ώστε την επόμενη φορά να μηδενιστούνε να εξαλειφτούνε τελείως αυτές οι 

δυνατότητες για  πισωγύρισμα.  

Αυτά θέλω να ακούσω εγώ .   

Πρόεδρος: να ακούσω το προσωπικό κ. Γώγο πρώτα.  

Γώγος: Ο κ. Παππάς δεν μπορεί να κατανοήσει αυτό που λέω .Μάλλον δεν καταλάβατε κάτι 

ενδιαφέρθηκαν 16 εταιρίες να πάρουν τον φάκελο , τεράστιες εταιρίες ΑΚΤΟΡ , … 

Πρόεδρος : Το προσωπικό πιο είναι; Το προσωπικό;  

Γώγος : Το προσωπικό είναι γιατί δεν προτείνω κάτι . 

Πρόεδρος : Όχι , αυτό δεν είναι προσωπικό, δεν είναι προσωπικό, δεν είναι προσωπικό… 

Γώγος: Δεν καταλαβαίνει. 

Πρόεδρος: Εγώ καταλαβαίνω πολύ καλά δεν έχει προσωπικό θέμα, πιο είναι το ότι δεν ήρθαν οι 

εταιρείες είναι προσωπικό θέμα , όχι δεν υπάρχει προσωπικό θέμα, δεν υπάρχει…δεν υπάρχει .. 

Γώγος : Είναι προσωπικό είπε για τον Μηταράκη κάνετε μεγάλο λάθος , τέλος πάντων. 

Πρόεδρος: κ. Παππά … τι για τον κ. Μηταράκη τώρα.. 

Γώγος:  Όχι γενικά να πω και την θέση μου . 

Πρόεδρος : Άρα δεν υπάρχει προσωπικό θέμα , δεν υπάρχει… δευτερολογία έχετε ένα λεπτό, 

δεν υπάρχει προσωπικό πάντως . 

Γώγος : κ. Παππά αν έχετε ένα καλό διαμέρισμα δεν μπορείτε να το πουλήσετε μόνος σας; 

πρέπει να φωνάξετε την εφορία να σας το πουλήσει;  

Πρόεδρος: θα κάνουμε καφενείο τώρα εδώ πέρα θα κάνουμε κουβέντα; 

Γώγος: Λοιπόν τέλος πάντων  θα επανέλθω εγώ πιστεύω ότι το βουνό μας με αυτόν τον τρόπο 

όπως λέτε να αναπτυχτεί , δεν θα αναπτυχτεί.  
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Πρόεδρος : Άποψη σου…  

Γώγος: Μπορεί να γίνει ένας συνδυασμός, εγώ θα έλεγα το βουνό μας να αναπτυχθεί σε 

παραγωγική βάση , να παράγει, να παράγει  και να δραστηριοποιηθούν οι νέοι και έχει πολλά 

πράγματα να παράγει και τα έχω προτείνει πολύ καιρό, τα πέλετς, τα  τρούφα,  ελεγχόμενο 

κυνήγι  και διάφορα βότανα που είναι πλημμυρισμένο, όλα αυτά μπορούνε να μπούνε σε ένα 

πλάνο  να γίνει ένα μάστερ πλάς . 

Παπάς : Είστε εκτός. 

Πρόεδρος: Παρακαλώ κ. Παππά , παρακαλώ κ. Παππά ξέρω τι μου γίνετε πάρα πολύ καλά, 

παρακαλώ πολύ … 

Παππάς: θα περιμένετε τότε επενδυτή στην δεύτερη παρουσία έτσι όπως τον θέλετε. 

Πρόεδρος: κ. Δήμαρχε μπορείτε να κλείσετε λίγο τα θέματα. 

Δήμαρχος: Επί της ουσίας έχουμε και επιχειρηματολογία πάρα πολλές φορές για το θέμα αυτό 

και νομίζω είναι πολύ σημαντικό πρώτη φορά δημοτική αρχή φέρνει αυτό το θέμα το οποίο αν 

θέλετε συζητιέται επί σειρά ετών δεκαετιών στην Νάουσα , ώριμο.  

Η ατυχία μας ποια είναι; Είναι το άσχημο οικονομικό περιβάλλον αυτό το είπαμε εξ αρχής , όχι 

μόνο για αυτού του είδους την επένδυση , για πολλές άλλες  .  

Όταν όμως ένα έργο έχει τον στόχο την στρατηγική του , είναι ενταγμένο από το 2005 στον 

ΘΗΣΕΑ , δραχμή δεν ξοδέψαμε παρά κάποια μελέτη εμπάσει περιπτώσει που χρειάστηκε να 

ολοκληρώσουμε  . 

 Όταν βλέπετε ότι τα δύο κυβερνητικά κόμματα και το προηγούμενο που ήταν μεγάλο και η Νέα 

Δημοκρατία τώρα το στηρίζουν, όχι μόνο σαν έργο , αλλά και σαν Γραμματεία γιατί μας το 

είχατε πει κ. Γώγο όταν είπαμε μας ζήτησε ο κ. Χατζηγάκης να κατεβούμε κάτω για να 

μιλήσουμε για το έργο αυτό με τον κ. Τσαβδαρίδη μας είχατε επιπλήξει τότε , ξέρετε τι σας θέλει 

ο κ. Χατζηδάκης ; έτσι ακριβώς μας είπατε και είναι γραμμένα στα πρακτικά να σας μαλώσει 

γιατί θα καταργηθεί η Γραμματεία αυτή και έλα που όμως, όχι μόνο δεν καταργήθηκε η 

Γραμματεία αυτή , όχι μόνο συνέχισε η στρατηγική και το πλαίσιο του έργου αυτού όχι μόνο 

κρατήθηκε ο ίδιος ο Μαντζούφας ο Νίκος ο οποίος στήριξε και στηρίζει και όχι μόνο αυτός αλλά 

και το ινβεστινγ γκριζ γιατί έγινε προσπάθεια, κ. Γώγο πραγματικά έτσι με συμπάθεια 

απευθύνομε σε εσάς και παρακαλώ πάρα πολύ  θα υπογραμμίσω αυτά που είπε ο κ. Παππάς. 

Είναι πολύ εύκολο να πετάμε συνθήματα και πυροτεχνήματα ,θάφτηκε το έργο, φιάσκο το έργο 

και προς εκείνη την πλευρά τους σεβαστούς δημοσιογράφους, είναι προσπάθεια όχι του 

Καραμπατζού ή του Παππά  ή του Γκαρνέτα ή του Γώγου ή οποιοδήποτε συναδέλφου των 

κυρίων, είναι μια προσπάθεια  ολόκληρου του τόπου .  

Παρακαλώ λοιπόν λίγο στους χαρακτηρισμούς και στα επίθετα να είμαστε ποιο προσεκτικοί . 

Δηλαδή δυναμιτίζεται σήμερα μπορεί  η παρούσα δημοτική παράταξη ας πούμε πλειοψηφία , 

αλλά από πίσω δυναμιτίζετε μια προσπάθεια όλων των προηγουμένων έτσι ; τεθνεώτων και 

ζωντανών δημάρχων και δημοτικών συμβούλων και δημοτικών αρχών . Λοιπόν νομίζω είναι 

μονόδρομος  , αγαπητοί συνάδελφοι είναι μονόδρομος αυτή η προσπάθεια και των ινβεστινγκ 

γκριζ με 250 , 280 δ/νσεις πόσες  το έχουμε στείλει το έχουμε δημοσιοποιήσει , το έχουν 

επικοινωνήσει και τα ΣΔΙΤ εκτός από αυτά που είπε ο κ. Παππάς είναι η Διάδημα , είναι το 

Αγρίνιο , είναι ο Δήμος Αμαλιάδος είναι δεν ξέρω πόσοι πυροσβεστικοί σταθμοί , είναι πόσες 

Μαρίνες .  

Είναι ένα μοντέλο το οποίο δεν το εφεύρε πρώτα η Ελλάδα έτσι προφανώς ήρθε και αντιγράφηκε 

από κάπου ως καλή πρακτική, έτσι από κάπου αλλού.  

Πολύ σωστή θεωρώ την τοποθέτηση του κ. Υφαντίδη από εδώ και πέρα τι κάνουμε ; προφανώς 

και δεν πρέπει να μας απογοητεύσει έτσι, ένα ατυχές αποτέλεσμα σε αυτή την φάση.  

Προφανώς υπάρχουνε με την καθοδήγηση πάντα του Υπουργείου και της Γραμματείας των ΣΔΙΤ 

ή αν θέλετε μία βελτίωση ή τροποποίηση των όρων που κάναμε είχαμε βάλει δηλαδή στα 
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ξενοδοχειακά , είναι ένα σύνθετο έργο, δεν είναι ένα σχολειό ένα πυροσβεστικός σταθμός ένα 

κουτί κτίριο μπαμ μπαμ τόσο επι τόσο 1,5 , 2 εκατομμύρια 3 εκατομμύρια τόσο .  

Αυτό είναι ένα σύνθετο έργο έτσι χιονοδρομική εκμετάλλευση, κατασκευαστικό, ξενοδοχειακό 

και αθλητικό  κομμάτι.  

Άρα λοιπόν έπρεπε να βρεθεί εδώ , έναν δεν μπορείς να βρεις, όχι μα βρεις κοινοπραξία για να 

μπορέσουν και να το κατασκευάσουν και να το εκμεταλλευτούν για σαράντα χρόνια.  

Νομίζω λοιπόν και αυτό μπορεί να το δούμε πάντα σε συνεργασία και με τους 

χρηματοοικονομικούς  συμβούλους και με την γραμματεία των ΣΔΙΤ για βελτίωση ενδεχομένως 

κάποιον δύσκολων όρων ,που  το είπε και ο κ. Παρθενόπουλος έτσι ,είναι σε σωστή κατεύθυνση 

η τοποθέτηση και πιθανά να μπορεί να γίνει και κάποια διαπραγμάτευση που είπε ο κ. 

Παρθενόπουλος  έτσι θα το δούμε αυτό .  

Από την στιγμή που έγινε και δώσαμε χρόνο άπλετο έτσι από της 5 Ιανουαρίου, 5 Μαρτίου πότε 

ήταν μέχρι 14 Μαΐου, δώσαμε προθεσμία, ψάχτηκε ερευνήθηκε το αυτό , αλλά σήμερα δεν 

υπάρχει η δυνατότητα εκταμίευσης . 

 Αλλά κ. Γώγο σας παρακαλώ πάρα πολύ , πάρα πολύ ένα έργο με 100% , δεν λέω 100% με 98% 

ωριμότητα γιατί περιμένουμε κάποια τελικά πράγματα από την ΑΕΠΟ τέτοια ωριμότητα δεν είχε 

κανένα ούτε   και τα απλά κτιριακά έργα των ΣΔΙΤ .  

Λέτε για να προχωρούσαμε μόνοι μας σε διεθνή διαγωνισμό δηλαδή ξανά ένας κύκλος 

εσωστρέφειας λες και είμαστε εμείς οι ικανοί , οι έξυπνοι, οι ειδικοί πάνω στις επενδύσεις και 

όλα αυτά για να βάζει ο Δήμος χρήματα  , σας είπα νωρίτερα σε ερώτηση σας για τα έξοδα, ότι 

είναι ενταγμένο στο ΘΗΣΕΑ ή μήπως το ίδιο θέλατε λέγατε και το ίδιο να κάνουμε και στα έργα 

της Σιέρα και της Βέτλανς να αξιοποιήσουμε το Τζέσικα για εκεί μα και εκεί είχαμε 100% 

χρηματοδότηση δηλαδή για όνομα του θεού   που μας οδηγείται; σας παρακαλώ  που μας 

οδηγείται έτσι;  

Γώγος :Το Τζέσικα πολεοδομικός ιστός (μιλάει εκτός μικροφώνου δεν ακούγετε)  

Πρόεδρος : κ. Γώγο σας παρακαλώ ..πάλι τα ίδια μάλλον θέλετε να φύγετε..κ. Γώγο..κ. Γώγο.. 

( Ο κ. Γώγος μιλάει εκτός μικροφώνου δεν ακούγετε..) 

Δήμαρχος : Σας μίλησα με σεμνότητα και ευγένεια  μπροστά σε ένα συνάδελφο που έχει την 

δική του προσέγγιση στα  θέματα .. 

Πρόεδρος : κ. Γώγο…αν συνεχίσετε θα σας αποβάλλω πραγματικά …μάλλον  θέλετε να φύγετε 

ώρα καλή .. καλό βράδυ.. 

Δήμαρχος : Εγώ θα έλεγα το εξής τώρα στην συγκυβέρνηση κ. Γώγο , στην συγκυβέρνηση κ. 

Γώγο , κλείνω είστε της φιλελεύθερης αγοράς , αρά λοιπόν δεν μπορείτε να μιλάτε ξανά για 

δημοτικές επιχειρήσεις των οποίων τα αποτελέσματα τις είδαμε έτσι και την τελευταία που 

κρατάμε την τελευταία πραγματικά στην Ελλάδα με μεγάλη προσπάθεια και βεβαίως είναι οι 

δυσκολίες εκεί στην ΔΕΤ και τα προβλήματα που περνάμε και  έχουμε το προσωπικό κάποιο 

καιρό απλήρωτο, άλλα κάνουμε προσπάθεια έτσι να την κρατήσουμε , όσο μπορούμε . 

 Αλλά βλέπετε τα είπε και ο κ. Κελεσίδης επιχείρηση που δεν λειτουργεί και δεν βγάζει το 

κόστος της με 60% κόστος μισθοδοσίας τώρα είναι δυνατόν να το κρατήσουμε , νομίζω πήραμε 

έγκαιρα δύσκολες αποφάσεις αλλά σωστές αποφάσεις . 

Νομίζω λοιπόν κ.συνάδελφοι ευχαριστώ για τις τοποθετήσεις όλους ανεξαρτήτως αν 

συμφωνούμε ή διαφωνούμε .  

Το έργο αυτό είναι από τα κορυφαία του δημοτικού συμβουλίου που πρέπει να συνεχίσουμε με 

σθένος και προσπάθεια να το παλέψουμε έτσι για να έχουμε όσο γίνεται και συντομότερα θετικά 

αποτελέσματα .  
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Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του Δημάρχου και κάλεσε το 

Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

 

ΝΑΙ: ψήφισαν είκοσι τρείς  (23) δημοτικοί σύμβουλοι οι κ.κ. Γκαρνέτας, Ηλίας, Αδαμίδης 

,Παπαδόπουλος, Βράντσης, Μαραντίδης, Ιτσκάρα, Τσαγκαλίδου,  Βασιλείου, Γιαννούλης, 

Παππάς, Βαδόλας, Καρυδά, Γιάντσης, Μπουρδάνος, Χαλκιάς, Ράλλη, Δεληχρήστου, Υφαντίδης, 

Παρθενόπουλος, Κελεσίδης, Φουντούλης. Δάγγας. 

 

ΛΕΥΚΟ: ψήφισαν τρείς  (3) σύμβουλοι οι κ.κ. Καρτσιούνης , Λακηνάνος , Σέπκας 

 

Ο  κ. Γώγος την ώρα της ψηφοφορίας ήταν εκτός της αίθουσας . 

 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

Μετά από διαλογική συζήτηση και φανερή ψηφοφορία 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

 

Εγκρίνει το Πρακτικό της Επ ι τροπ ής  Δ ι εν έρ γε ιας  Δ ιαγ ων ισ μο ύ  των  πρ οσ φ ορ ών  

Α’  Φά σ ης  το υ  έργο υ :  «Αν αβάθ μ ι σ η ,  Επ έκτα σ η κα ι  Ε κμ ετά λλευσ η  το υ  

Χι ονο δρ ομ ι κο ύ  Κ έν τρ ο υ  3 -5  Π ηγά δ ια  κα ι  Α νάπ τυξ η  κα ι  Ε κμετά λλευσ η  

Το υρ ι στ ι κών  κα ι  Αθ λητ ι κών  Ε γκατασ τά σεων  σ την  Π ερ ιο χ ή  Ν τορν τόπ ολη ,  

Δήμ ο υ  Νά ουσα ς ,  Ν .  Ημ αθ ία ς »  σ ύμ φ ωνα  μ ε  το  οπ ο ί ο  ομόφωνα αποφασίζει ότι: 

Ο Φάκελος Δικαιολογητικών Συμμετοχής του Υποψηφίου: 

 

 «ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΑΣ ΝΑΟΥΣΑΣ Α.Ε.»  

 

δεν είναι επαρκής και δεν καλύπτει τις απαιτήσεις των άρθρων 13 και 15 της Προκήρυξης, 

για τους λόγους που αναλυτικά αναφέρθηκαν ανωτέρω, και με βάση τα αναφερόμενα στην 

παράγραφο 16.1 της Προκήρυξης, κρίνεται ότι ο εν λόγω Υποψήφιος πρέπει να αποκλειστεί 

από την περαιτέρω διαδικασία του Δημόσιου Διεθνούς Διαγωνισμού με Ανταγωνιστικό 

Διάλογο για την επιλογή Ιδιωτικού Φορέα Σύμπραξης για το Έργο: «Αναβάθμιση, 

επέκταση και εκμετάλλευση του χιονοδρομικού κέντρου 3-5 Πηγάδια και ανάπτυξη και 

εκμετάλλευση τουριστικών και αθλητικών εγκαταστάσεων στην περιοχή Ντορντόπολη, 

Δήμου Νάουσας, Ν. Ημαθίας».  

Ως εκ τούτου ο εν λόγω διαγωνισμός κρίνεται από την Αναθέτουσα Αρχή άγονος. 

 

 

 

Στην απόφαση αυτή Λευκό ψήφισαν τρείς  (3) σύμβουλοι οι κ.κ. Καρτσιούνης , Λακηνάνος 

και  Σέπκας 
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Ακροτελεύτια διάταξη 

 

Από  τις  διατάξεις  αυτής  της απόφασης δεν προκαλείται δαπάνη σε  βάρος του  

 προϋπολογισμού του Δήμου. 

 

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  178/2013. 
…………………………………………………………………………………………. 

 

Αφού  εξαντλήθηκαν  τα  θέματα  της  ημερήσιας  διατάξεως λύεται η συνεδρίαση. 

Για  το  σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

   

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  

      Υπογραφή όπως στην αρχή                    Υπογραφή όπως στην αρχή 

 

 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

                                                       ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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